

OBJECTS

The Hong Kong Racehorse Owners Association Limited ("the Association") was established on 25th April 1978 by a group of enthusiastic Hong Kong racehorse owners, many of whom are still active in the Hong Kong horse-racing circle.

The Memorandum of the Association contains a large number of objects, but the main ones for which the Association is established are as follows:

- 1. To encourage and ensure co-operative effort in all matters pertaining or relating to the interests of racehorse owners in Hong Kong or elsewhere under The Hong Kong Jockey Club or other appropriate rules as the case may be.
- 2. To confer with and ascertain the views of racehorse owners regarding matters directly or indirectly affecting horses on the administration and running of the sport of horse and racing and for that purpose to invite and collect the views and recommendations of racehorse owners and place them in the hands of The Hong Kong Jockey Club or other racing authority for its consideration.

Since its incorporation, the Association has become a very important channel through which information relating to matters affecting the interests of a horseowner is disseminated to its Members. This is generally done by way of notice to or correspondence with Members, or through the Association's official publication the "Owners' Gazette".

The Association has also become an effective channel of communication through which the views of its Members in their capacity of horseowners are reflected to The Hong Kong Jockey Club. At the end of each season, an "End of Season Report" is submitted to the Club and by which the latter's attention is drawn to matters which horseowners or the Association has expressed support or concern.

Each year, the Association organizes a series of activities for its Members. They are either social, educational or recreational in nature and by means of which Members, and sometimes families of Members, may interact with each other as well as update themselves on matters concerning horseracing or their racing interests.

One particularly useful service offers by the Association is to collectively bargain on their behalf in order to obtain the most favourable insurance covers for their horses.

INTRODUCTION

The rights and privileges of every Member are personal to himself and membership is not transferable and shall cease upon his death or upon his ceasing for any reason to be a Member of the Association.

Full Membership

The Membership of the Association is open to all persons who are Owners as defined by the Articles of Association of the Association, subject nevertheless to the Council's discretion to decline any application for membership. "Owner" means a person whether an individual or a member of a Partnership or a Manager of a Syndicate, registered under the provisions of the Rules of Racing of The Hong Kong Jockey Club.

On applying to be a Full Member of the Association, an entrance fee of HK\$800 is payable. In addition, an annual subscription fee of HK\$1,880 is payable by each Member.

Associate Membership

The Council may from time to time admit any person being a member of The Hong Kong Jockey Club and not being registered as an Owner to be an Associate Member. An Associate Member shall be entitled to enjoy all the privileges of membership but shall not be entitled to vote at any meeting of the Association nor stand for election as a member of the Council.

On applying to be an Associate Member of the Association, an entrance fee of HK\$800 and an annual subscription fee of HK\$1,080 are payable by each Member.

Sport Membership

The Council may from time to time admit any person not eligible for Full or Associate Membership to be a Sport Member. A Sport Member shall be entitled to enjoy all the privileges of membership but shall not be entitled to vote at any meeting of the Association nor to stand for election as a member of the Council.

On applying to be a Sport Member of the Association, the applicant must be of age 18 or above and is the immediate family (parent, spouse, child or sibling) of a current Full Member of the Association or the applicant must be a member of The Racing Club. An entrance fee of HK\$800 and an annual subscription fee of HK\$1,080 are payable by each Member.

HKROA World Mastercard

The prestigious HKROA World Mastercard joins hands with The Bank of East Asia, Limited ("BEA") provides a wide range of value-added benefits and distinct privileges from which HKROA Members deserve unique status symbol and earn special rewards. HKROA World Mastercard annual fee will be waived perpetually. HKROA Membership annual subscription fee will be settled by autopay with this Mastercard and double bonus points will be earned.

^{*}HKROA World Mastercard is not applicable to Sport Membership.

宗旨

香港馬主協會由一群熱愛賽馬運動的本地馬主所創辦,成立於一九七八年四月二十五日。這群熱心人士至今仍有不少活躍於香港馬圈之中。

本會的章程包含多個宗旨,以下為成立本會的目標之其中重點:

- (一)在符合香港賽馬會的規例下,協力維護與香港馬主相關的權益。
- (二)透過討論或諮詢,收集馬主對香港賽馬的行政及賽事的意見後,向香港賽馬會反映及提交建議。

本會自成立後便成為馬主之間相互溝通聯繫的重要渠道。本會的資訊均會透過個別通知或協會的官方刊物 "Owners' Gazette" 向會員公佈。

本會亦擔當會員與香港賽馬會溝通的一個重要及有效橋樑。在每個馬季結束後,理事會將呈交一份 "End of Season Report" 予香港賽馬會,藉以反映及表達馬主或本會所關注或支持的事項。

本會每年都為會員舉辦一連串教育資訊及康樂等活動,部份更可讓會員家屬一起參與,從而令各會員有更多機會一起暢談馬事、交流心得及分享賽馬所帶來的樂趣。

此外,本會亦為會員推介合適的保險公司,為會員的馬匹提供週全的保障計劃。

簡介

會員的權利是不可轉讓。會員可享用該權利直至該會員去世或因任何其他原因而終止會籍。

全資會員

香港馬主協會的全資會員是給予所有資格符合本會章程的馬主,而理事會保留拒絕任何申請的權利。「馬主」 的定義乃按香港賽馬會的賽事規例下,所有已登記的個人、合夥成員或賽馬團體的經理人。

申請成為本協會的全資會員須繳交 HK\$800 入會費,及每年會費 HK\$1,880。

普通會員

理事會可批准按香港賽馬會的賽事規例下並非登記為馬主的香港賽馬會會員成為本會之普通會員。普通會員可享會員權益,但並不擁有投票權和參選理事會成員的權利。

申請成為本協會的普通會員,入會費為 HK\$800,及每年會費 HK\$1,080。

活動會員

理事會可批准不符合全資會員或普通會員資格的人士成為本會之活動會員。活動會員可享會員權益,但並不 擁有投票權和參選理事會成員的權利。

申請成為本協會的活動會員,申請人必須已年滿 18 歲及為本會現任全資會員之直系親屬(父母、配偶、子女或兄妹),或該申請人為競駿會會員。活動會員的入會費為 HK\$800,及每年會費 HK\$1,080。

香港馬主協會 World 萬事達卡

本協會與東亞銀行攜手推出的「香港馬主協會World萬事達卡」,為會員帶來過人的禮遇及尊貴優惠。會員可獲享永久豁免香港馬主協會World萬事達卡年費之禮遇。本協會之會員年費將透過此萬事達卡以自動轉賬繳付,並兼享雙倍積分獎賞。

*香港馬主協會World萬事達卡並不適用於活動會員會籍。



MEMBERSHIP APPLICATION FORM 會員申請表格

1.	FULL NAME 姓名:	
2.	CHINESE NAME 中文姓名:	
3.	SEX 性別:	
4.	DATE OF BIRTH 出生日期 (DD/MM/YYYY):	
5.	HKID CARD NO. 香港身份證號碼:	
6.	CORRESPONDENCE ADDRESS 通訊地址:	
7.	COMPANY NAME 公司名稱:	
	POSITION 職位:	
8.	HKJC MEMBERSHIP NO. 馬會會員號碼:	
9.	HKJC MEMBERSHIP CATEGORY 馬會會員類別:	
	(PLEASE STATE STEWARD, VOTING MEMBER, FULL MEMBER OR RACING MEMBER) (請註:董事、遴選會員、全費會員或賽馬會員)	
10.	. NAME(S) OF HORSE(S) 擁有馬匹的名稱:	
	(I)()* (II)()*
	(III)()* (IV)()*
	* PLEASE STATE "I" IF INDIVIDUAL OWNER, "P" IF PARTNERSHIP OWNER OR "S" IF SYNDICATE OWNER * 請註 "I" 個人、"P" 合夥 或 "S" 團體	
11.	. THE RACING CLUB MEMBER 競駿會會員: □ YES 是,NO SINCE □ I	10 否
12.	. REFEREE (IF ANY) 推薦人(如有):	
13.	. THE ASSOCIATION'S CIRCULAR AND OFFICIAL PUBLICATION "OWNERS' GAZETTE" WILL BE SENT TO MEMBERS EMAIL 協會之通告及官方刊物 "OWNERS' GAZETTE" 將會以電郵方式發放予會員	S VIA
	SIGNATURE 簽署: DATE 日期:	

	FULL MEMBER 全資會員	ASSOCIATE MEMBER 普通會員	SPORT MEMBER 活動會員
ENTRANCE FEE 入會費		HK\$800	
ANNUAL FEE 年費	HK\$1,880	HK\$1,080	HK\$1,080
TOTAL AMOUNT 總數	HK\$2,680	HK\$1,880	HK\$1,880

PLEASE ATTACH CHEQUE PAYABLE TO: "THE HONG KONG RACEHORSE OWNERS ASSOCIATION LTD" AND SEND TO 704 TAI YAU BUILDING, 181 JOHNSTON ROAD, WAN CHAI, HONG KONG.

請連同支票抬頭:「香港馬主協會有限公司」寄回香港灣仔莊士敦道181號大有大廈704室

Any Member who wishes to resign from membership should give the Association written notice not less than one month before the expiration of his/her membership. All subscription fees paid are non-refundable under any circumstances.

任何會員如欲終止會籍,須於其會籍到期日前不少於一個月以書面通知本會。所有已繳付之會費在任何情況下概不獲發還。

704 Tai Yau Building, 181 Johnston Road, Wan Chai, Hong Kong 香港灣仔莊士敦道181號大有大廈704室
Tel 電話:+852 2877 2807 Fax 傅真:+852 2877 2113 Email 電郵:info@hkroa.org Website 網址:www.hkroa.org